
THE PRESCRIPTION DRUGS COST ASSISTANCE
ACT
(C.C.S.M. c. P115)

Specified Drugs Regulation, amendment

Regulation 170/2007
Registered December 19, 2007

Manitoba Regulation 6/95 amended

1 The *Specified Drugs Regulation, Manitoba Regulation 6/95*, is amended by this regulation.

2(1) Part 1 of the Schedule is amended by striking out the following specified drugs:

- MIRAPEX – 0.25, 0.5, 1.0 AND 1.5 MG TABLETS
- NOVO-PRAMIPEXOLE – 0.25, 0.5, 1 AND 1.5 MG TABLETS
- PMS-PRAMIPEXOLE – 0.25, 0.5, 1 AND 1.5 MG TABLETS

2(2) Part 1 of the Schedule is amended in the French version of the specified drug **MÉTHYLPREDNISOLONE (ACÉTATE DE)** by striking out "RÉSERVATIF" and substituting "PRÉSERVATIF".

3 Part 2 of the Schedule is amended by adding the following specified drugs in alphabetical order:

- MIRAPEX – 0.25, 0.5, 1 AND 1.5 MG TABLETS
- For treatment of idiopathic Parkinson's Disease.

LOI SUR L'AIDE À L'ACHAT DE MÉDICAMENTS
SUR ORDONNANCE
(c. P115 de la C.P.L.M.)

Règlement modifiant le Règlement sur les médicaments couverts

Règlement 170/2007
Date d'enregistrement : le 19 décembre 2007

Modification du R.M. 6/95

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur les médicaments couverts, R.M. 6/95*.

2(1) La partie 1 de l'annexe est modifiée par suppression des médicaments couverts suivants :

- MIRAPEX – 0,25, 0,5, 1 ET 1,5 MG, COMPRIMÉS
- NOVO-PRAMIPEXOLE – 0,25, 0,5, 1 ET 1,5 MG, COMPRIMÉS
- PMS-PRAMIPEXOLE – 0,25, 0,5, 1 ET 1,5 MG, COMPRIMÉS

2(2) La partie 1 de l'annexe de la version française est modifiée, au médicament couvert « MÉTHYLPREDNISOLONE (ACÉTATE DE) », par substitution, à « RÉSERVATIF », de « PRÉSERVATIF ».

3 La partie 2 de l'annexe est modifiée par adjonction des médicaments couverts suivants :

- MIRAPEX – 0,25, 0,5, 1 ET 1,5 MG, COMPRIMÉS – pour le traitement de la maladie de Parkinson idiopathique.

- NOVO-PRAMIPEXOLE – 0.25, 0.5, 1 AND 1.5 MG TABLETS – For treatment of idiopathic Parkinson's Disease.

- PMS-PRAMIPEXOLE – 0.25, 0.5, 1 AND 1.5 MG TABLETS – For treatment of idiopathic Parkinson's Disease.

- NOVO-PRAMIPEXOLE – 0,25, 0,5, 1 ET 1,5 MG, COMPRIMÉS – pour le traitement de la maladie de Parkinson idiopathique.

- PMS-PRAMIPEXOLE – 0,25, 0,5, 1 ET 1,5 MG, COMPRIMÉS – pour le traitement de la maladie de Parkinson idiopathique.

Coming into force

4 This regulation comes into force on January 2, 2008.

Entrée en vigueur

4 Le présent règlement entre en vigueur le 2 janvier 2008.

December 18, 2007
18 décembre 2007

Minister of Health/La ministre de la Santé,

Theresa Oswald

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba